
Протокол № 12

засідання постійної комісії обласної ради з питань
житлово-комунального господарства, будівництва та використання

природних ресурсів

від 14 листопада 2016 року                                                     м. Кропивницький

Склад комісії – 9 осіб

Присутні:   (7)
голова постійної комісії – Кайдаш Юрій Анатолійович;
заступник голови  постійної комісії – Ревенко Наталя Олександрівна;
секретар постійної комісії – Погребнюк Артем Анатолійович;
члени постійної комісії: Довбиш Іван Іванович,

Здебська Валентина Павлівна,
Могилей Михайло Миколайович
Ратенко Сергій Леонідович

Відсутні:  (2)
член постійної комісії – Дичко Анатолій Дмитрович.
член постійної комісії – Монашок Микола Дмитрович.

У роботі постійної комісії взяли участь:
радник  голови  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації

Сухомлин М.О.
начальник  відділу  організаційного  забезпечення  виконавчого  апарату

Кіровоградської обласної ради Павелко А.Г.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Про  внесення  змін  і  доповнень  до  програми  економічного  і  соціального
розвитку Кіровоградської області на 2016 рік.

Інформує: Рахуба Ніна Афанасіївна –  директор департаменту економічного
розвитку і торгівлі Кіровоградської обласної державної адміністрації

2. Про  програму  підтримки  місцевих  органів  виконавчої  влади  з  питань
реалізації  ними  делегованих  і  владних  повноважень  у  Кіровоградській
області на 2016-2018 роки.

Інформує: Шеремет Сергій Вікторович – директор департаменту фінансів
Кіровоградської обласної державної адміністрації

3. Про внесення змін до рішення обласної ради від 25 грудня 2015 року № 16
"Про обласний бюджет на 2016 рік".

Інформує: Шеремет Сергій Вікторович – директор департаменту фінансів
Кіровоградської обласної державної адміністрації
4. Про  стан  підготовки  об’єктів  житлово-комунального  господарства  та

соціальної  сфери  області  до  роботи  в  осінньо-зимовий  період  2016/2017
року.
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Інформує: Довжук  Ольга  Василівна –  директор  департаменту  житлово-
комунального господарства Кіровоградської обласної державної адміністрації

5. Про забезпечення жителів селища Ємилівка Голованівського району питною
водою.

Інформує: Довжук  Ольга  Василівна –  директор  департаменту  житлово-
комунального господарства Кіровоградської обласної державної адміністрації

6. Про  стан  фінансування  будівництва,  реконструкції  та  ремонту  доріг  в
області.

Інформує: Довжук  Ольга  Василівна –  директор  департаменту  житлово-
комунального господарства Кіровоградської обласної державної адміністрації

Корнюша  Олександр  Петрович –  директор  департаменту
інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської  обласної
державної адміністрації

7. Про  схвалення  пропозиції  щодо  внесення  змін  до  Перспективного  плану
формування територій громад Кіровоградської області.

Інформує: Кулікова  Вікторія  Володимирівна –  начальник  управління
регіонального  розвитку,  містобудування  та  архітектури  Кіровоградської
обласної державної адміністрації

8. Про  внесення  змін  до  програми  регулювання  чисельності  безпритульних
тварин на території Кіровоградської області на 2012-2017 роки.

Інформує: Ковтунов  Олександр  Володимирович –  директор  департаменту
екології та природних ресурсів Кіровоградської обласної державної адміністрації

9. Про  внесення  змін  до  Комплексної  програми  охорони  навколишнього
природного середовища в Кіровоградській області на 2016-2020 роки.

-  лист  Державної  екологічної  інспекції  у Кіровоградській  області  (виділення
коштів у сумі 150-200 тис.грн)
Інформує: Ковтунов  Олександр  Володимирович –  директор  департаменту
екології та природних ресурсів Кіровоградської обласної державної адміністрації

Власенко  Микола  Григорович –  начальник  Державної  екологічної
інспекції у Кіровоградській області

10. Про  фінансування  у  2017  році  проекту  “Реконструкція  очисних  споруд
потужністю 65 м3/добу в селищі Онуфріївка Кіровоградської області”.

Інформує: Ковтунов  Олександр  Володимирович –  директор  департаменту
екології та природних ресурсів Кіровоградської обласної державної адміністрації

11. Про  оголошення  території  природно-заповідного  фонду  місцевого
значення.

Інформує: Ковтунов  Олександр  Володимирович –  директор  департаменту
екології та природних ресурсів Кіровоградської обласної державної адміністрації
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12. Про передачу цілісного (єдиного)  майнового комплексу централізованого
водопостачання та водовідведення смт Нового м. Кропивницький на баланс
ОКВП "Дніпро-Кіровоград".

Інформує: Мосін  Олександр  Володимрович –  заступник  Кіровоградського
міського голови

Ілик  Роман  Ігорович –  генеральний  директор  обласного
комунального виробничого підприємства “Дніпро-Кіровоград”

13. Про внесення змін до Регламенту Кіровоградської обласної ради.
Інформує: Павелко  Алла  Григорівна –  начальник  відділу  організаційного
забезпечення виконавчого апарату обласної ради

14. Про  відкритий  лист-звернення  Олександрійської  міської  громадської
організації “Діти Великої Вітчизняної війни”.

Інформує: Кайдаш Юрій Анатолійович – голова постійної комісії обласної ради

15. Про  рішення  Київської  обласної  ради  від  06.09.2016  року  № 153-07-VII
“Про  підтримку  депутатських  звернень  та  депутатських  запитів  депутатів
Київської обласної ради VII скликання”.

Інформує: Кайдаш Юрій Анатолійович – голова постійної комісії обласної ради

16. Про Положення щодо порядку надання матеріальної допомоги громадянам
на лікування, вирішення соціально-побутових проблем тощо.

Інформує: Юхименко  Віталій  Миколайович –  заступник  директора
департаменту соціального захисту населення облдержадміністрації

17. Про  затвердження  розпорядження  голови  обласної  ради  від  12  жовтня
2016 року № 272-гр “Про зняття з контролю рішень обласної ради”.

Інформує: Кайдаш Юрій Анатолійович – голова постійної комісії обласної ради

1.  Про  внесення  змін  і  доповнень  до  програми  економічного  і
соціального розвитку Кіровоградської області на 2016 рік.

Слухали  : інформацію  директора  департаменту  економічного  розвитку  і
торгівлі  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Рахуби  Н.А.
стосовно внесення змін і доповнень до програми економічного і соціального
розвитку Кіровоградської області на 2016 рік

За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  погодити  запропонований

проект рішення з даного питання.
Голосували: “за”-5 осіб 

“проти” - 2 осіб (Довбиш І.І., Могилей М.М.)
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Прийняти рішення № 98 (додається).
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2.  Про  програму  підтримки  місцевих  органів  виконавчої  влади  з
питань  реалізації  ними  делегованих  і  владних  повноважень  у
Кіровоградській області на 2016-2018 роки.

Слухали: інформацію директора  департаменту фінансів  Кіровоградської
обласної  державної  адміністрації  Шеремета  С.В.  про  програму  підтримки
місцевих  органів  виконавчої  влади  з  питань  реалізації  ними  делегованих  і
владних повноважень у Кіровоградській області на 2016-2018 роки.

За  інформацією  Шеремета  С.В.,  дана  програма  розроблена  з  метою
підвищення  ефективності  роботи  апарату  облдержадміністрації  та  її
структурних підрозділів, спрямованої на якісне здійснення ними повноважень,
делегованих їй обласною радою, встановлених Законом України „Про місцеві
державні адміністрації”, вирішення проблем соціально-економічного характеру
тощо.

Має  місце  недостатність  коштів  державного  бюджету  на  поточне
утримання  апарату  облдержадміністрації  та  її  структурних  підрозділів.
Досягнення  поставлених цілей  можливе  за  умови належного  фінансового  та
матеріально-технічного забезпечення діяльності апарату облдержадміністрації
та її  структурних підрозділів,  що не забезпечено через  недостатність коштів
державного бюджету.

Реалізація  рішення  сприятиме  фінансовому  забезпеченню  видатків  на
поточне утримання та зміцненню матеріально-технічної бази апарату обласної
державної адміністрації та її структурних підрозділів.

Брали активну участь в обговоренні  та  задавали запитання  Довбиш І.І.,
Кайдаш Ю.А., Ревенко Н.О. Могилей М.М. Та Сухомлин М.О.

Зокрема  Кайдаш  Ю.А.  наголосив  на  тому,  що  повинна  бути  вказана
конкретна  сума  коштів,  яка  планується  виділитися  з  обласного  бюджету  на
зазначені цілі із зазначенням її розподілу по конкретним пунктам витрат.

За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  погодити  запропонований

проект рішення з даного питання.
Голосували: “за”-6 осіб 

“проти” - 1 осіб (Довбиш І.І.)
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Прийняти рішення № 99 (додається).

3. Про внесення змін до рішення обласної ради від 25 грудня 2015 року
№ 16 "Про обласний бюджет на 2016 рік".

Слухали: інформацію директора  департаменту фінансів  Кіровоградської
обласної державної адміністрації Шеремета С.В. про внесення змін до рішення
обласної  ради  від  25  грудня  2015  року  №  16  "Про  обласний  бюджет  на
2016 рік".

За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:
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1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  погодити  запропонований

проект рішення з даного питання.
Голосували: “за”-6 осіб 

“проти” - 1 осіб (Довбиш І.І.)
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Прийняти рішення № 100 (додається).

4. Про стан підготовки об’єктів житлово-комунального господарства
та  соціальної  сфери  області  до  роботи  в  осінньо-зимовий  період
2016/2017 року.

Слухали: інформацію  директора  департаменту  житлово-комунального
господарства  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Довжук О.В.
про стан підготовки об’єктів житлово-комунального господарства та соціальної
сфери області до роботи в осінньо-зимовий період 2016/2017 року.

Задавали запитання: Довбиш І.І., Погребнюк А.А.
За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії

Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:
1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  погодити  запропонований

проект рішення з даного питання.
Голосували: “за”-6 осіб

“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 1 осіб (Довбиш І.І.)

Вирішили:  Прийняти рішення № 101 (додається).

5.  Про  забезпечення  жителів  селища  Ємилівка  Голованівського
району питною водою.

Слухали: інформацію  директора  департаменту  житлово-комунального
господарства  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Довжук О.В.
щодо забезпечення жителів селища Ємилівка Голованівського району питною
водою.

За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  Голованівській  районній  державній  адміністрації,

Ємилівській  сільській  раді  передбачити  видатки  у  відповідних  місцевих
бюджетах  на  виконання  заходів  із  забезпечення  мешканців  Ємилівської
сільської ради Голованівського району якісною питною водою, у тому числі:

проведення  лабораторних  досліджень  якості  питної  води  у колодязях
громадського користування, розташованих на території селища Ємилівка;

виготовлення  проектно-кошторисної  документації  на  будівництво
системи централізованого водопостачання населеного пункту і  проведення її
експертизи;

забезпечення співфінансування робіт з відповідного місцевого бюджету
за  умови  подання  обласної  державної  адміністрації  необхідного  пакету
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документів для вирішення питання фінансування проекту за рахунок програм
державного бюджету інвестиційного спрямування.

3. Рекомендувати  департаменту  житлово-комунального  господарства
обласної державної адміністрації сприяти вирішенню питання водопостачання
жителів селища Ємилівка Голованівського району питною водою.

Голосували: “за”-7 осіб
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Прийняти рішення № 102 (додається).

6. Про стан фінансування будівництва, реконструкції та ремонту доріг
в області.

Слухали: інформацію  директора  департаменту  житлово-комунального
господарства Кіровоградської обласної  державної  адміністрації  Довжук О.В.,
директора  департаменту  інфраструктури  та  промисловості  Кіровоградської
обласної  державної  адміністрації  Корнюші О.П.  щодо  стану  фінансування
будівництва, реконструкції та ремонту доріг в області.

Виступили: Кайдаш Ю.А., Погребнюк А.А., Могилей М.М., Ратенко С.Л.,
Здебська В.П., Довбиш І.І.

Зокрема Ратенко С.Л. зауважив на тому, що в області недостатньо одного
пересувного  габаритно-вагового  контрольного  комплексу  на  дорогах,  та
звернув увагу департаменту  інфраструктури та промисловості Кіровоградської
обласної  державної  адміністрації  на  те,  щоб  тримали  на  контролі  питання
отримання  додатко  саме  стаціонарних  габаритно-вагових  контрольних
комплексів для області.

За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  погодити  запропонований

проект рішення з даного питання.
Голосували: “за”-6 осіб

“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 1 осіб (Довбиш І.І.)

Вирішили:  Прийняти рішення № 103 (додається).

7. Про схвалення пропозиції  щодо внесення змін до Перспективного
плану формування територій громад Кіровоградської області.

Слухали: інформацію  начальника  управління  регіонального  розвитку,
містобудування  та  архітектури  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації  Кулікової  В.В.  стосовно  схвалення  пропозиції  щодо  внесення
змін до Перспективного плану формування територій громад Кіровоградської
області.

Виступили: Кайдаш Ю.А., Довбиш І.І., Могилей М.М., Погребнюк А.А.
За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії

Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:
1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
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2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  погодити  запропонований
проект рішення з даного питання.

Голосували: “за”-3 осіб
“проти” - 1 осіб (Довбиш І.І.)
“утрим.” - 3 осіб 

Вирішили:  Рішення не прийнято.

8.  Про  внесення  змін  до  програми  регулювання  чисельності
безпритульних тварин на території Кіровоградської області на 2012-2017
роки.

Слухали: інформацію  директора  департаменту  екології  та  природних
ресурсів  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Ковтунова  О.В.
стосовно внесення змін до програми регулювання чисельності безпритульних
тварин на території Кіровоградської області на 2012-2017 роки.

За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  погодити  запропонований

проект рішення з даного питання.
Голосували: “за”-0 осіб

“проти” - 1 осіб (Довбиш І.І.)
“утрим.” - 6 осіб 

Вирішили:  Рішення не прийнято (додається).

9.  Про  внесення  змін  до  Комплексної  програми  охорони
навколишнього  природного  середовища  в  Кіровоградській  області  на
2016-2020 роки.

Слухали: інформацію  директора  департаменту  екології  та  природних
ресурсів  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Ковтунова  О.В.
стосовно  внесення  змін  до  Комплексної  програми  охорони  навколишнього
природного  середовища  в  Кіровоградській  області  на  2016-2020  роки,
враховуючи лист Державної екологічної інспекції у Кіровоградській області з
пропозиціями  щодо  посилення  ефективності  та  результативності  заходів
державного  нагляду  (контролю)  із  недопущення  та  запобігання  самовільних
рубок, а також браконьєрства в мисливських угіддях та водоймах області.

Виступили: Кайдаш Ю.А., Ревенко Н.О., Власенко М.Г., Сухомлин М.О.,
Довбиш І.І., Могилей М.М.

За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  погодити  запропонований

проект рішення з даного питання.
3. Підтримати  пропозицію  Державної  екологічної  інспекції  у

Кіровоградській  області  стосовно  передбачення  у  заходах  Комплексної
програми охорони навколишнього природного середовища в Кіровоградській
області  на  2016-2020  роки  заходи  по  охороні,  використанні  та  відтворенні
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природних ресурсів і запобіганню браконьєрства з виділенням коштів у сумі
200 тис. грн (щорічно) на паливо-мастильні матеріали.

4. Рекомендувати  обласній  державній  адміністрації  спільно  з
Державною  екологічною  інспекцією  у  Кіровоградській  області,
Кіровоградською обласною організацією українського товариства мисливців та
рибалок опрацювати дані пропозиції щодо визначення отримувачем зазначених
коштів Кіровоградську обласну організацію українського товариства мисливців
та рибалок.

Голосували: “за”-6 осіб
“проти” - 1 осіб (Довбиш І.І.)
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Прийняти рішення № 104 (додається).

10.  Про  фінансування  у  2017  році  проекту  “Реконструкція  очисних
споруд  потужністю  65  м3/добу  в  селищі  Онуфріївка  Кіровоградської
області”.

Слухали: інформацію  директора  департаменту  екології  та  природних
ресурсів  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Ковтунова  О.В.
стосовно  фінансування  у 2017  році  проекту  “Реконструкція  очисних  споруд
потужністю 65 м3/добу в селищі Онуфріївка Кіровоградської області”.

За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  Кіровоградській  обласній  державній  адміністрації

розглянути можливість включення до переліку природоохоронних заходів та
об’єктів, фінансування яких буде здійснюватися за рахунок коштів обласного
фонду  охорони  навколишнього  природного  середовища  на  2017  рік,  проект
“Реконструкція очисних споруд потужністю 65 м3/добу в селищі Онуфріївка
Кіровоградської області”.

Голосували: “за”-7 осіб
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Прийняти рішення № 105 (додається).

11. Про оголошення території природно-заповідного фонду місцевого
значення.

Слухали: інформацію  директора  департаменту  екології  та  природних
ресурсів  Кіровоградської  обласної  державної  адміністрації  Ковтунова  О.В.
щодо оголошення території природно-заповідного фонду місцевого значення.

За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  погодити  запропонований

проект рішення з даного питання.
Голосували: “за”-6 осіб

“проти” - 0 осіб
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“утрим.” - 1 осіб 
Вирішили:  Прийняти рішення № 106 (додається).

12. Про внесення змін до Регламенту Кіровоградської обласної ради.
Слухали: інформацію  начальника  відділу  організаційного  забезпечення

виконавчого  апарату обласної  ради  Павелко А.Г.  стосовно внесення змін до
Регламенту Кіровоградської обласної ради.

За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  погодити  запропонований

проект рішення з даного питання.
Голосували: “за”-7 осіб

“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Прийняти рішення № 107 (додається).

13.  Про  відкритий  лист-звернення  Олександрійської  міської
громадської організації “Діти Великої Вітчизняної війни”.

Слухали: інформацію  голови  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань
житлово-комунального господарства, будівництва та використання природних
ресурсів Кайдаша Ю.А. щодо звернення Олександрійської міської громадської
організації “Діти Великої Вітчизняної війни”.

За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Доручити  Довбишу  І.І.-Члену  постійної  комісії  обласної  ради  з

питань  житлово-комунального  господарства,  будівництва  та  використання
природних ресурсів:

вивчити  та  проаналізувати  питання,  порушене  у  зверненні
Олександрійської  міської  громадської  організації  “Діти  Великої  Вітчизняної
війни”;

на наступному засіданні постійної комісії обласної ради поінформувати
стосовно пропозицій щодо шляхів вирішення зазначеного питання.

Голосували: “за”-7 осіб
“проти” - 0 осіб
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Прийняти рішення № 108 (додається).

14.  Про  передачу  цілісного  (єдиного)  майнового  комплексу
централізованого  водопостачання  та  водовідведення  смт  Нового  м.
Кропивницький на баланс ОКВП "Дніпро-Кіровоград".

Слухали: інформацію  заступника  Кіровоградського  міського  голови
Мосіна  О.В.,  генерального  директора  обласного  комунального  виробничого
підприємства  “Дніпро-Кіровоград”  Ілика Р.І.  стосовно  передачу  цілісного
(єдиного)  майнового  комплексу  централізованого  водопостачання  та
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водовідведення  смт  Нового  м. Кропивницький  на  баланс  ОКВП "Дніпро-
Кіровоград".

За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  погодити  запропонований

проект рішення з даного питання у новій редакції (додається).
Голосували: “за”-6 осіб

“проти” - 1 осіб (Довбиш І.І.)
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Прийняти рішення № 109 (додається).

15.  Про  рішення  Київської  обласної  ради  від  06.09.2016  року
№ 153-07-VII  “Про  підтримку  депутатських  звернень  та  депутатських
запитів депутатів Київської обласної ради VII скликання”.

Слухали: інформацію  голови  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань
житлово-комунального господарства, будівництва та використання природних
ресурсів  Кайдаша Ю.А. про рішення Київської  обласної  ради від  06.09.2016
року  №  153-07-VII  “Про  підтримку  депутатських  звернень  та  депутатських
запитів депутатів Київської обласної ради VII скликання” стосовно звернення
депутатів  Київської  обласної  ради  VII скликання  до  Президента  України,
Голови  Верховної  Ради  України,  Прем'єр-міністра  України  та  органів
місцевого  самоврядування  щодо  неконституційності  та  несправедливості
підняття  величини  тарифів  на  комунальні  послуги  для  населення  без
підвищення розміру мінімальної заробітної плати та пенсії.

За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
Голосували: “за”-7 осіб

“проти” - 0 осіб 
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Прийняти рішення № 110 (додається).

16. Про  Положення  щодо  порядку  надання  матеріальної  допомоги
громадянам на лікування, вирішення соціально-побутових проблем тощо.

Слухали: інформацію  голови  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань
житлово-комунального господарства, будівництва та використання природних
ресурсів  Кайдаша Ю.А. про Положення щодо порядку надання матеріальної
допомоги громадянам на лікування, вирішення соціально-побутових проблем
тощо.

За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  погодити  запропонований

проект рішення з даного питання.
Голосували: “за”-3 осіб
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“проти” - 0 осіб 
“утрим.” - 4 осіб 

Вирішили:  Рішення не прийнято.

17. Про  затвердження  розпорядження  голови  обласної  ради  від
12 жовтня 2016 року № 272-гр “Про зняття з  контролю рішень обласної
ради”.

Слухали: інформацію  голови  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань
житлово-комунального господарства, будівництва та використання природних
ресурсів Кайдаша Ю.А. про затвердження розпорядження голови обласної ради
від  12 жовтня  2016 року № 272-гр  “Про зняття  з  контролю рішень  обласної
ради”.

За  результатами  обговорення  даного  питання  голова  постійної  комісії
Кайдаш Ю.А. поставив на голосування наступний проект рішення комісії:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати  депутатам  обласної  ради  погодити  запропонований

проект рішення з даного питання.
Голосували: “за”-7 осіб

“проти” - 0 осіб 
“утрим.” - 0 осіб 

Вирішили:  Прийняти рішення № 111 (додається).

РІЗНЕ

Також, членами постійної комісії були обговорені організаційні моменти
проведення  засідання  постійної  комісії.  За  пропозицією  Погребнюка  А.А.
постійною  комісією  вирішено  під  час  розгляду  питання  відносного
коригування  обласного  бюджету  обов'язково  запрошувати  представників
профільних структурних підрозділів обласної державної адміністрації, зокрема
начальника управління капітального будівництва.

На цьому голова постійної комісії обласної ради Кайдаш Ю.А. оголосив
засідання  комісії  закритим  та  подякував  усім  членам  постійної  комісії  за
активну участь у роботі комісії.

Голова постійної комісії                                                                Ю.Кайдаш

Секретар постійної комісії                                                               А.Погребнюк


